

No. 41350

May 15, 2025

Le 15 mai 2025

BETWEEN:

Sophia Hemmings, by her Litigation
Guardian, Rosalie Brown, Rosalie Brown
personally, Samantha Camile Gayle and
Moses Hemmings, minors by their
Litigation Guardian, Rosalie Brown and
Samantha Hemmings

Applicants

- and -

Lloyd Gregory Padmore and Scarborough
Health Network (formerly known as The
Scarborough Hospital)

Respondents

AND BETWEEN:

Neil Thomas Jamensky

Applicant

- and -

Sophia Hemmings, by her Litigation
Guardian, Rosalie Brown, Rosalie Brown
personally, Samantha Camile Gayle and

ENTRE :

Sophia Hemmings, par sa tutrice à
l'instance, Rosalie Brown, Rosalie Brown
personnellement, Samantha Camile Gayle et
Moses Hemmings, mineurs par leur tutrice à
l'instance, Rosalie Brown et Samantha
Hemmings

Demandeurs

- et -

Lloyd Gregory Padmore et Scarborough
Health Network (anciennement connu sous
le nom de The Scarborough Hospital)

Intimés

ET ENTRE :

Neil Thomas Jamensky

Demandeur

- et -

Sophia Hemmings, par sa tutrice à
l'instance, Rosalie Brown, Rosalie Brown
personnellement, Samantha Camile Gayle et

No. 41350

Moses Hemmings, minors by their
Litigation Guardian, Rosalie Brown and
Samantha Hemmings

Respondents

JUDGMENT

The motion of the Abortion Rights Coalition of Canada and the Ontario Coalition of Abortion Clinics for leave to intervene in the application is dismissed, without prejudice to their right to bring a motion for leave to intervene in the appeal. The application of Sophia Hemmings, by her Litigation Guardian, Rosalie Brown, Rosalie Brown personally, Samantha Camile Gayle and Moses Hemmings, minors by their Litigation Guardian, Rosalie Brown, and Samantha Hemmings for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C70752 and COA-22-CV-0325, 2024 ONCA 318, dated April 30, 2024, is granted with costs in the cause. The application of Neil Thomas Jamensky for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C70752 and COA-22-CV-0325, 2024 ONCA 318, dated April 30, 2024, is granted with costs in the cause.

Moses Hemmings, mineurs par leur tutrice à
l'instance, Rosalie Brown et Samantha
Hemmings

Intimés

JUGEMENT

La requête de la Coalition pour le droit à l'avortement au Canada et d'Ontario Coalition of Abortion Clinics pour permission d'intervenir dans la demande d'autorisation d'appel est rejetée, sans préjudice à leur droit de présenter une demande pour permission d'intervenir dans l'appel. La demande d'autorisation d'appel de Sophia Hemmings, par sa tutrice en instance, Rosalie Brown, Rosalie Brown personnellement, Samantha Camile Gayle et Moses Hemmings, mineurs par leur tutrice à l'instance Rosalie Brown et Samantha Hemmings de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéros C70752 et COA-22-CV-0325, 2024 ONCA 318, daté du 30 avril 2024, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause. La demande d'autorisation d'appel de Neil Thomas Jamensky de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéros C70752 et COA-22-CV-0325, 2024 ONCA 318, daté du 30 avril 2024, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.

C.J.C.
J.C.C.